
RM 0052-5-29/09
PROTOKÓŁ Nr 29/09

z XXIX Sesji Rady Miejskiej
V kadencji w Piotrkowie Kujawskim
odbytej w dn. 27 listopada 2009 roku.

Ad. 1 - 5 
– otwarcia XXIX sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim dokonał

Przewodniczący Rady Miejskiej, Pan Piotr Siutkowski; 

– w posiedzeniu uczestniczyło 13 radnych – na ustawową liczbę 15 radnych 
– quorum obrad stwierdził Przewodniczący Rady Miejskiej Pan Piotr Siutkowski;
– na sekretarza XXIX sesji powołana został radny, Pan Marian Stramowski;

– porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (13 radnych opowiedziało się za jego przyjęciem), 

protokół z poprzedniej sesji został przyjęty jednogłośnie (13 radnych opowiedziało się za jego 

przyjęciem).

Ad. 6 a – l 

-  Pan Piotr Siutkowski poinformował, iż wszystkie podatki i opłaty proponuje się pozostawić na 

ubiegłorocznym poziomie.

- Pan Piotr Siutkowski odczytał uchwałę Nr XXIX/152/09 w sprawie określenia wzoru formularzy 

informacji i deklaracji podatkowych.

Radni przystąpili do głosowania: za przyjęciem uchwały Nr XXIX/152/09 głosowało 

13  radnych,  głosów  przeciwnych  i  wstrzymujących  się  nie  było,  uchwała  została  przyjęta 

jednogłośnie.

- Pan Piotr Siutkowski odczytał uchwałę Nr XXIX/153/09 w sprawie obniżenia ceny skupu żyta do 

celów wymiaru podatku rolnego na obszarze gminy Piotrków Kujawski na 2010 rok.

Radni przystąpili do głosowania: za przyjęciem uchwały Nr XXIX/153/09 głosowało 

13  radnych,  głosów  przeciwnych  i  wstrzymujących  się  nie  było,  uchwała  została  przyjęta 

jednogłośnie.

- Pan Piotr Siutkowski odczytał uchwałę Nr XXIX/154/09 w sprawie określenia wysokości stawek 

w podatku od nieruchomości na 2010 rok.

 Radni przystąpili do głosowania: za przyjęciem uchwały Nr XXIX/154/09 głosowało 

13  radnych,  głosów  przeciwnych  i  wstrzymujących  się  nie  było,  uchwała  została  przyjęta 

jednogłośnie.

- Pan Piotr Siutkowski odczytał uchwałę Nr XXIX/155/09 w sprawie określenia wysokości stawek 
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w podatku od środków transportowych na 2010 rok.

Radni przystąpili do głosowania: za przyjęciem uchwały Nr XXIX/155/09 głosowało 

13  radnych,  głosów  przeciwnych  i  wstrzymujących  się  nie  było,  uchwała  została  przyjęta 

jednogłośnie.

- Pan Piotr Siutkowski odczytał uchwałę Nr XXIX/156/09 w sprawie określenia wysokości stawek 

opłaty targowej na 2010 rok.

Radni przystąpili do głosowania: za przyjęciem uchwały Nr XXIX/156/09 głosowało 

13  radnych,  głosów  przeciwnych  i  wstrzymujących  się  nie  było,  uchwała  została  przyjęta 

jednogłośnie.

-  Pan  Piotr  Siutkowski  odczytał  uchwałę  Nr  XXIX/157/09  w sprawie  zwolnień  w podatku  od 

nieruchomości na 2010 rok.

Radni przystąpili do głosowania: za przyjęciem uchwały Nr XXIX/157/09 głosowało 

9 radnych, przy 1 głosie przeciwnym i 3 wstrzymujących się,  uchwała została przyjęta.

- Pan Piotr Siutkowski odczytał uchwałę Nr XXIX/158/09 w sprawie zatwierdzenia taryf oraz zasad 

rozliczeń za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe odprowadzanie ścieków.

Radni przystąpili do głosowania: za przyjęciem uchwały Nr XXIX/156/09 głosowało 

13  radnych,  głosów  przeciwnych  i  wstrzymujących  się  nie  było,  uchwała  została  przyjęta 

jednogłośnie.

- Pan Piotr Siutkowski odczytał uchwałę Nr XXIX/159/09 w sprawie ustalenia wysokości dopłat na 

2010 rok dla wszystkich taryfowych odbiorców usług odprowadzających ścieki bytowe i komunalne 

do zbiorczych urządzeń kanalizacyjnych na terenie gminy Piotrków Kujawski.

Radni przystąpili do głosowania: za przyjęciem uchwały Nr XXIX/159/09 głosowało 

13  radnych,  głosów  przeciwnych  i  wstrzymujących  się  nie  było,  uchwała  została  przyjęta 

jednogłośnie.

- Pan Piotr Siutkowski odczytał uchwałę Nr XXIX/160/09  w sprawie określenia górnych stawek 

opłat  ponoszonych  przez  właścicieli  nieruchomości  w  zakresie  usuwania  i  unieszkodliwiania 

odpadów komunalnych.  Po  odczytaniu  projektu  uchwały poprosił  o  udzielenie  wyjaśnień  Pana 

Władysława Rybarczyka, Kierownika Zakładu Komunalnego w Piotrkowie Kujawskim.

- Pan Władysław Rybarczyk powiedział, iż głównym powodem wzrostu ceny wywozu nieczystości 

stałych jest konieczność likwidacji wysypiska w Jerzycach i większe koszty, które będą ponoszone 

w związku z wywozem śmieci na inne, oddalone wysypisko. W przeliczeniu na jeden pojemnik 
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cena w tym roku wynosiła 5,83 zł, była to cena bardzo niska, może nawet najniższa w Polsce. W 

związku  z  transportem oraz  kosztami  przyjęcia  naszych śmieci  na  inne  wysypisko ceny muszą 

wzrosnąć. Pan Rybarczyk poinformował także, iż od nowego roku będą określone nowe terminy 

płatności za wywóz nieczystości, co najmniej raz na dwa miesiące gdyż Zakład Komunalny będzie 

musiał  uiszczać  opłaty  co  miesiąc,  Urząd  Marszałkowski  zarabia  na  śmieciach  bardzo  duże 

pieniądze. Powiedział także, iż nie można obniżyć proponowanej na kolejny rok stawki 9,70 brutto 

za  wywóz  jednego pojemnika.  Taki  skok cenowy jest  nieunikniony gdyż  śmieci  zaczynają  nas 

kosztować. Dodał, iż obawia się tego, ze ludzie nie będą chcieli płacić i będą wyrzucać śmieci pod 

zamknięte wysypisko.

- Pan Remigiusz Góralczyk, Radny, powiedział,  że ten problem będzie narastał a Rada Miejska 

niewiele może w tej sprawie zrobić, gdyż ceny za wywóz śmieci praktycznie nie zależą od Radnych 

ale są kształtowane przez wiele niezależnych czynników, które się skumulowały. Dodał, iż Zakład 

Komunalny powinien wystąpić do Rządu RP w tej sprawie.

Radni przystąpili do głosowania: za przyjęciem uchwały Nr XXIX/160/09 głosowało 

6 radnych, przy 1 głosie przeciwnym i 6 wstrzymujących się,  uchwała została przyjęta.

- Pan Piotr Siutkowski odczytał uchwałę Nr XXIX/161/09 w sprawie zatwierdzenia „Planu Odnowy 

Miejscowości Połajewo na lata2010 – 2017”

Radni przystąpili do głosowania: za przyjęciem uchwały Nr XXIX/161/09 głosowało 

13  radnych,  głosów  przeciwnych  i  wstrzymujących  się  nie  było,  uchwała  została  przyjęta 

jednogłośnie.

-  Pan  Piotr  Siutkowski  odczytał  uchwałę  Nr  XXIX/162/09  zmieniającą  uchwałę  w  sprawie 

uchwalenia budżetu na 2009 rok.

Radni przystąpili do głosowania: za przyjęciem uchwały Nr XXIX/162/09 głosowało 

13  radnych,  głosów  przeciwnych  i  wstrzymujących  się  nie  było,  uchwała  została  przyjęta 

jednogłośnie.

- Pan Piotr Siutkowski odczytał uchwałę Nr XXIX/163/09 zmieniającą uchwałę w sprawie przyjęcia 

Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz 

Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta i Gminy Piotrków Kujawski na rok 2009.

Radni przystąpili do głosowania: za przyjęciem uchwały Nr XXIX/163/09 głosowało 

13  radnych,  głosów  przeciwnych  i  wstrzymujących  się  nie  było,  uchwała  została  przyjęta 

jednogłośnie.

Radni przystąpili do głosowania: za przyjęciem uchwały Nr XXIX/162/09 głosowało 
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13  radnych,  głosów  przeciwnych  i  wstrzymujących  się  nie  było,  uchwała  została  przyjęta 

jednogłośnie.

Radni przystąpili do głosowania: za przyjęciem uchwały Nr XXIX/162/09 głosowało 

13  radnych,  głosów  przeciwnych  i  wstrzymujących  się  nie  było,  uchwała  została  przyjęta 

jednogłośnie.

Ad. 7
Interpelacji nie było.

Ad. 8
- Pan Stanisław Kwiatkowski omówił raport o stanie oświaty w gminie. Powiedział on, iż Art. 5 a 

ustawy o systemie  oświaty zobowiązuje  dyrektora ZE-AS do przedstawiania  takiego raportu co 

roku. Raport stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

-  Pan  Marian  Stramowski  zapytał  czy  ktoś  występował  do  Burmistrza  o  pozwolenie  na 

zorganizowanie w miejscowości Bycz składowiska eternitu?

- Pan Mirosław Skonieczny odpowiedział,  iż Pan Lewandowski otrzymał zgodę na składowanie 

eternitu w Byczy, ale nie będzie to spalarnia.

- Pani Arleta Petek zapytała czy Burmistrz wyraził na to zgodę?

-  Pan  Jarosław  Waszak  odpowiedział,  iż  zgoda  na  utworzenie  składowiska  odpadów 

niebezpiecznych nie leży w gestii Burmistrza. Koncesję na tego typu działalność wydaje starosta, 

Burmistrz natomiast wydaje jedynie decyzje o warunkach zabudowy i takowa została wydana gdyż 

wszelkie wymogi formalne były spełnione i nie stwarzały przesłanek do odmowy wydania takowej 

decyzji.

-  Pan  Marian  Stramowski  powiedział,  iż  rozumie,  ze  takie  składowisko  jest  potrzebne,  ale  w 

związku z opinią przedsiębiorcy, który jest jego właścicielem poprosił o wzmożone kontrole tego 

miejsca.

- Pan Mirosław Skonieczny podsumował uchwały podjęte na sesji. Powiedział, iż wszystkie podatki 

na  kolejny  rok  utrzymano  na  tegorocznym  poziomie.  Opłata  za  wodę  pozostanie  także  na 

tegorocznym poziomie,  nieco  podwyższono  cenę  za  odprowadzanie  ścieków,  przy zwiększonej 

dotacji z budżetu gminy, która nie będzie wiecznie rosnąć, obecnie zdecydowano się na dotację ale 

z uwagi na fakt, że po stronie dochodów do budżetu gminy nie ma wzrostu będzie trzeba także 

odejść  od  zwiększania  wydatków.  Dodatkowo  rosną  także  koszty  utrzymania  oświaty,  przy 

zmniejszonej liczbie dzieci, co z kolei wpłynie na zmniejszenie dotacji i subwencji oświatowych. 

Pan Burmistrz poinformował także, iż zgodnie z dyrektywą unijna jedno wysypisko śmieci musi 
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obsługiwać 150 tys. Mieszkańców, więc nasze wysypisko nie ma racji bytu i musi zostać zamknięte 

i zrekultywowane, co wpłynęło na wzrost ceny za wywóz nieczystości stałych w kolejnym roku. 

Dotychczasowo w cenę śmieci wliczone były tylko wynagrodzenia oraz koszty paliwa. Obecnie w 

koszt wywozu śmieci będą wliczane rzeczy związane z rekultywacją starych wysypisk, dowożenia 

śmieci do innych wysypisk, opłaty na ochronę środowiska. Dodał, iż przez kolejne 20 lat należało 

będzie monitorować zamknięte wysypisko.

Pan  Burmistrz  poinformował  też  o  tym,  iż  gmina  otrzymała  50  %  kwoty  na  zwrot  podatku 

akcyzowego  dla  rolników.  Dlatego  też  każdy,  kto  wnioskował  o  ten  zwrot  otrzyma  połowę 

wnioskowanej  kwoty.  Powiedział  także,  iż  był  w  Urzędzie  Pracy  na  podsumowaniu  stanu 

bezrobocia w powiecie, skąd dowiedział się, ze gmina Piotrków Kujawski ma najniższy wskaźnik 

bezrobocia w powiecie radziejowskim – 8,5 %, podczas gdy średnia wynosi ok. 19 %.

- Pan Arkadiusz Szczurowski powiedział, iż zdaje sobie sprawę z tego, ze przyszłoroczne opłaty za 

wywóz śmieci będą znacznym obciążeniem dla osób utrzymujących się z zasiłku dla bezrobotnych. 

Powiedział,  iż  w tej  kwestii  Rady mają bardzo małe pole  manewru, ale działania  powinny być 

podjete wspólnie z ustawodawcą, o co poprosił.

-  Pan  Edward  Kubisiak  poinformował,  iż  zamiar  likwidacji  internatu  w  Zespole  Szkół 

Mechanicznych w Radziejowie  został  wykonany.  Okazuje  się  jednak,  iż  internat  w Przemystce 

także jest niedociążony, zostanie on zatem zagospodarowany częściowo na inne cele.

Pan Radny powiedział, iż obiekt szpitala w Radziejowie jest sukcesywnie odnawiany i doposażony. 

Ostatnio odnowiono oddział  pogotowia ratunkowego, wyznaczono także środki na remont drogi 

dojazdowej do pogotowia.

Pan Kubisiak poinformował,  iż  w ostatnim czasie  wybrano nowego dyrektora ds.  lecznictwa w 

szpitalu w Radziejowie, został nim Pan Wiącek.

Pan  Radny poinformował  także  o  wysokości  wkładów  poszczególnych  gmin  w  remonty  dróg 

powiatowych. Powiedział, iż gmina Piotrków Kujawski dołożyła około 895 tys. zł, podziękował za 

to Radzie Miajskiej oraz Panu Burmistrzowi.

- Pan Jarosław Waszak odczytał odpowiedź Powiatowego Lekarza Weterynarii na pismo w sprawie 

wymogów,  jakie  muszą  spełniać  miejsca  przeznaczone  do  skupu  i  sprzedaży  zwierząt.  W 

podsumowaniu powiedział, iż minimalne wymagania są bardzo zaostrzone i wymagaja ogromnych 

nakładów. Kserokopia stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Ad. 9
– Pan Piotr Siutkowski po stwierdzeniu wyczerpania tematyki obrad XXIX sesji Rady Miejskiej
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w Piotrkowie Kujawskim dokonał jej zamknięcia.

Zamknięcie XXIX Sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 1515

Na tym protokół zakończono.
Protokołowała Joanna Zientkiewicz:
                         ...............................                                 Sekretarz XXIX Sesji RM:
                                                                                                Marian Stramowski
                                                                                           .........................................

6


